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De raadscommissie Maatschappelijke Zaken heeft in haar vergadering van maandag 16 november 
2020 het volgende geadviseerd:

Bespreking commissie
De fracties bedanken en complimenteren GBSA met het vele werk dat ze in dit project hebben 
gestoken en zijn blij met het resultaat dat nu voorligt.

Heiloo-2000 zegt dat als de huidige sporthal moet worden aangepast aan de nieuwe 
duurzaamheidseisen, dit nog eens 1,1 miljoen extra gaat kosten bovenop de kosten van de nieuwe 
sporthal. Deze nieuwe sporthal voldoet aan de duurzaamheidseisen maar niet aan de 
duurzaamheidsambitie van de gemeente. De tweede sporthal moet er komen of een uitbreiding 
van de huidige. Maar er zijn ook andere mogelijkheden mbt duurzaamheid. Neemt het mee terug 
naar de fractie.
GBH is positief. Is voor duurzaamheid en circulaire economie, dus kiest voor scenario 3. Mist een 
overzicht met de 3 scenario’s naast elkaar. Vindt goede en toegankelijke voorzieningen voor sport 
en onderwijs en cultuur belangrijk. Wil meer mogelijkheden om overdag te kunnen sporten, uitgaan 
van avond- en weekendsport is te beperkt. Ziet het liefst scenario 3. Vraagt de ph om een 
overzicht te verstrekken waarbij in 1 oogopslag te zien is waar de verschillen en overeenkomsten 
en de kosten zitten. Neemt het mee terug naar de fractie. 
Heiloo Lokaal steunt het voorliggend voorstel. Is benieuwd naar de uitwerking van o.a. de kosten 
in een overzicht. Neigt naar optie 1.
CDA vindt bewegen heel belangrijk. Ook voor het onderwijs. Kan de sporthal geschikt gemaakt 
worden voor bewegingsonderwijs door een bestaand gymlokaal in Heiloo af te stoten? Is voor 
optie 1. 
VVD gaat voor optie 1. Dit is ook goed te verantwoorden naar de bevolking. 
PvdA vindt de sporthal hard nodig. Is voor optie 1. Wil de hal wel in 40 jaar laten afschrijven. 
Wordt er gekozen voor optie 2 of 3 dan wil PvdA weten wat we daar dan voor moeten laten.
D66 vindt dat er nog wat onzekerheden in het plan zitten. Is dit echt wat we willen, gezien de 
risico’s. Bang voor meerkosten. Is van mening dat men later spijt krijgt als men kiest voor optie 1. 
Duurzaamheid staat op nummer 1. Mist net als GBH een goed overzicht van de opties. Neemt het 
mee terug naar de fractie.

Toezeggingen ph Opdam
Ph zegt toe met een overzicht te komen waarin de verschillen/overeenkomsten tussen de 
verschillende opties en de bestaande sporthal in een oogopslag te zien zijn.
Ph houdt in de gaten of er een gymlokaal afgestoten kan worden en het bewegingsonderwijs te 
laten plaatsvinden inde nieuwe hal.



Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december als bespreekstuk. Bespreekpunt is de verschillende opties.
 


